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Premies landsch a p s b e s cherming  –  Stand van
zaken

In het decreet van 16 april 1996 houdende de be-
scherming van landschappen is er sprake van pre-
mies voor het beheer van landschappen.

Het probleem in deze aangelegenheid is dat er ech-
ter nooit premies zijn uitbetaald, omdat er nooit
uitvoeringsbesluiten zijn geweest om het systeem
op te starten.

1. Waarom zijn er geen uitvoeringsbesluiten geko-
men op het decreet houdende de bescherming
van landschappen ?

2. Wat waren de problemen hieromtrent ?

3. Hoe worden deze problemen verholpen ?

4. Wat is de huidige stand van zaken omtrent deze
premies voor landschapsbescherming ?

Antwoord 

Om de uitvoeringsbesluiten te kunnen opstellen, i s
een wijziging van het decreet van 16 april 1996
houdende de bescherming van landschappen ver-
eist.

Een ontwerp van decreet houdende wijziging van
het decreet van 16 april 1996 is terzake reeds prin-
cipieel goedgekeurd door de Vlaamse regering op
10 november 2000 en voor advies voorgelegd aan
de Raad van State. De Raad van State bracht ad-
vies uit op 6 juli 2001.

Na goedkeuring door de Vlaamse regering (sep-
tember 2001) kan het decreet ter goedkeuring wor-
den voorgelegd aan het Vlaams Parlement, w a a r n a
de uitvoeringsbesluiten door de Vlaamse regering
kunnen worden goedgekeurd. Het ligt in de bedoe-
ling het premiestelsel begin 2002 in werking te
laten treden.


